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В ходе исследования автором рассмотрен законопроект о введении единого налогового счета (ЕНС) для 

организаций, ИП и физических лиц. Представлена общая характеристика нововведений, описана концеп-

ция ЕНС, его преимущества, порядок использования. Проанализированы ключевые аспекты законопро-

екта, отдельные характеристики, требующие совершенствования (разработка новой АИС). Предложены 

рекомендации для эффективной реализации нового механизма ЕНС в части исполнения налоговой обя-

занности. Выявлены положительные черты и отмечены определенные сложности в процессе реализации 

нового цифрового механизма в современных условиях. 
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In the course of the study, the author considered the draft law on the introduction of a single tax account (STA)

for organizations, sole proprietors and individuals. The general characteristics of innovations are presented, the 

concept of the STA, its advantages, and the order of use are described. The key aspects of the draft law, individual 

characteristics requiring improvement (development of a new AIS) are analyzed. Recommendations are proposed for 

the effective implementation of the new mechanism of the Tax system in terms of the fulfillment of tax obligations. 

Positive features are revealed and certain difficulties are noted in the process of implementing a new digital mechanism 

in modern conditions.
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